
CRÓNICA D'ACTIVITATS 

ACTA DE L'ASSEMBLEA GENERAL ORDINARIA 

A les 19 hores del dia 25 de febrer de 1999, s'inicia l'Assemblea General Ordinaria d'Amics de l'Art 
Romanic ambla salutació del presiden!, Dr. Joan-F. Cabestany i Fort, el qual agraí la seva assisténcia a tots 
els presents (19 socis) i excusa el Delegat de l'lnstitut d'Estudis Catalans, Dr. Antoni Pladevall i Font, i la 
Tresorera, Sra. Ángela Majó i Rais, per motius professionals i familiars, respectivament. Féu, així mateix, uns 
aclariments respecte de qüestions económiques: ajuda concedida per l'lnstitut d'Estudis Catalans al 
Col loqui sobre Les canóniques catalanes. Arquitectura i art medieval, despeses que comportara la 
col iaboració amb el col ioqui del CSIC sobre el mas medieval, visites i jornades i sou de la Secretaria 
administrativa, senyora Carme Aguilar. 

A continuació es dona pas als diferents punts de l'Ordre del Dia: 

l. Lectura de !'Acta de l'Assemblea anterior, la qual fou aprovada. 
11. Lectura de la Memória d'Activitats del curs 1997-98, la qual fou aprovada. 
111. Estat de comptes de l'any 1998, amb un resultat positiu de 226.819 pessetes, el qual fou 

aprovat. 
IV. Pressupost pera l'any 1999, amb resulta! negatiu (245.000 pessetes), si es manté la quota 

actual, o positiu (155.000 pessetes), si s'actualitza. S'aprova l'actualització de la quota que 
queda establerta en 5.000 pessetes anuals. 
El soci Sr. Caries Celma pregunta sobre l'increment del nombre de socis a causa de la 
publicació deis fulletons informatius. El presiden! respongué que ha augmentat lleugerament, 
sobretot per la difusió en centres universitaris. Justifica, també, el Dr. Cabestany l'augment de 
les despeses de correus per tal d'aconseguir major puntualitat en la recepció de la circular i 
d'altres informacions. Indica, així mateix, que es fara una comunicació individualitzada a cada 
soci sobre l'actualització de la quota. Hom ha pensat també en una nova publicació abans de la 
desvaloració de la moneda. 

V. Torn obert de paraules. Comen9a el president informan! que s'incloura en la Memória la relació 
de socis que, en el transcurs de 1998, causaren 6bit: 

Josep M. Valero i Yago (Barcelona) 
Joan Roca i Estapé (Sabadell) 
Josep Bascompte (Barcelona, 1997) 
Ramon Vall i Rimblas (Sabadell) 
Manuel Llenas i Mas (Sabadell) 
Josefina Queralt i Panadés (Sabadell) 

Exposa, també, la col laboració d'Amics de l'Art Romanic amb la lnstitució Mila i Fontanals del 
CSIC en l'organització del Col-loqui sobre el mas cata/a durant l'Edat Mitjana i la Moderna (s. 
1x-xv111). lgualment, comenta la possibilitat d'editar dos volums del Lambard XI, si l'extensió deis 
articles ho aconsella. 
El Sr. Celma suggerí la possibilitat de ·fer alguna sortida de treball de més d'un dia, cosa que, 
per aquest curs ja és impossible, peró que la Junta estudia per a un próxim futur. 
La Sra. Glória Ramon pregunta sobre la realització de la visita a Sant Pere de Casserres, 
suspesa per problemes de competéncies entre les institucions implicades en la seva 
conservació. 
La introducció a la reestructuració de la Junta Directiva a causa de la dimissió del Secretari, Sr. 
David Dalmases i Pons, enlla9a a les 20 hores amb l'inici de l'Assemblea General 
Extraordinaria. 
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ASSEMBLEA GENERAL EXTRAORDINARIA 

Després de la lectura deis Estatuis es presenta als socis la següent proposta: 

l. Nomenament com a Secretaria d'Amics de l'Art Romanic de la Sra. Guadalupe Miras i Berna!. 
11. Nomenament com a Vocal Vitalici del Sr. Josep M. Domingo i Abadia. 
111. Nomenament com a Vocals de les senyores M. Jesús Muñoz i Villegas i Elena Martínez i Gay. 

El Sr. Celma demana quins són els vocals en actiu i les seves funcions. El Dr. Cabestany respongué 
que la Dra. Alcoy i el Dr. Beseran s'ocupen d'activitats científiques; el Sr. Landa, de les sortides de treball; la 
Sra. Porter i el Sr. Camps, per motius familiars i professionals, de moment no poden col laborar tant com 
voldrien. 

Aprovada la proposta, la junta Directiva, peral curs 1998-99, queda constitu'ida per les següents 
persones: 

President: 
Vicepresidenta: 
Secretaria: 
Tresorera: 
Vocals: 

Vocal Delegat de Sabadell: 

S'aixeca la sessió a les 20 hores· i 7 minuts. 

Joan-F. Cabestany i Fort 
M. Teresa Matas i Blanxart 
Guadalupe Miras i Bernal 
Ángela Majó i Rais 
Josep M. Domingo i Abadia 
Rosa Alcoy i Pedrós 
Pere Beseran i Ramon 
Jordi Camps i Soria 
Fernando Landa i Martínez 
Elena Martínez i Gay 
M. Jesús Muñoz i Villegas 
Maria Porter i Moix 
Feliu Carreras i Vidal 

VISITA A SANTA EULALIA DE PROVENCANA, SANTA MARIA DE BELLVITGE I SANTA MARIA DE 
BRUGUERS EFECTUADA EL 20 DE FEBRER DE 1999 

L'església de Santa Eulalia de Proven9ana, consagrada pel bisbe Berenguer Folc el 27 de gener de 
l'any 1101, és esmentada com a parroquia el 1045, tot i que, probablement ho era ja des del seu origen a 
inicis del segle x. La portalada data del 1201, segons es desprén de la inscripció que podem observar al 
timpa. A partir del segle XIV, entra en franca decadéncia i, a causa de la construcció de la nova parroquia al 
!loe de la Pobla de !'Hospitalet {segle xv), perdé la titularitat. Durant el segle xv11I, diversos ermitans en 
tingueren cura i la formació d'un nou nucli agrupat a Proven9ana comporta, en la segona meitat del segle 
xIx, la recuperació de la categoria parroquial, primer com a sufragania de Santa Eulalia de Mérida, de 
!'Hospitalet, i després com a parroquia independent quan, ben avan9at el segle actual, li fou adossada una 
nova església de majors dimensions. 
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